

Date: 1 April 2024

التاريخ: ١ أبريل ٢٠٢٤م

**Subject: Annual Audited Results and
Proposed Dividends for the Year 2023**

**الموضوع: النتائج السنوية المدققة وتوزيعات الأرباح
المقترحة لعام ٢٠٢٣م**

The Board of Directors of Oman International Development and Investment Company SAOG ("ominvest") in its meeting held on Monday, 1 April 2024 approved the Annual Audited Financial Statements for the Group and Parent Company for the year ended 31 December 2023.

اعتمد مجلس إدارة الشركة العمانية العالمية للتنمية والاستثمار ش.م.ع.ع ("أومينفست") في اجتماعه المنعقد يوم الإثنين الموافق ١ أبريل ٢٠٢٤م القوائم المالية السنوية المدققة للمجموعة والشركة الأم للسنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٣م.

The Group recorded a profit of RO 43.8 million for the year 2023 compared to RO 49.3 million in 2022. The profit attributable to the Parent Company shareholders from the Group profits is RO 40.1 million compared to RO 49.8 million in 2022.

حققت المجموعة أرباحًا تبلغ قيمتها ٤٣,٨ مليون ريال عُماني لعام ٢٠٢٣م مقارنة بـ ٤٩,٣ مليون ريال عُماني في عام ٢٠٢٢م. وقد بلغت الأرباح المنسوبة إلى مساهمي الشركة الأم من أرباح المجموعة ٤٠,١ مليون ريال عُماني مقارنة بـ ٤٩,٨ مليون ريال عُماني في عام ٢٠٢٢م.

The Board of Directors has recommended a 40% dividend distribution amounting to RO 26.73 million for 2023, comprising of:

اقترح مجلس الإدارة على توزيع أرباح بنسبة ٤٠٪ بقيمة ٢٦,٧٣ مليون ريال عُماني لعام ٢٠٢٣م، وتشمل الآتي:

- 20% cash dividend equivalent to 20 bz per share amounting to RO 13.36 million.
- 20% in the form of Mandatory Convertible Bonds (MCBs) of 100bz each amounting to RO 13.36 million. The MCBs will carry an annual coupon of 6.5% and will be listed on the Muscat Stock exchange (MSX). At the end of three years, 4 MCB's will be mandatorily converted to 1 equity share of ominvest.

- ٢٠٪ أرباح نقدية بواقع ٢٠ بيعة للسهم بقيمة ١٣,٣٦ مليون ريال عُماني.

- ٢٠٪ على شكل سندات إلزامية التحويل بقيمة ١٠٠ بيعة للسهم الواحد بقيمة ١٣,٣٦ مليون ريال عُماني. ستحمل السندات إلزامية التحويل معدل فائدة سنوية يبلغ ٦,٥٪، وسيتم إدراجها في بورصة مسقط. في نهاية ثلاث سنوات، سيتم تحويل ٤ سندات إلزامية إلى سهم واحد في أومينفست.

The hybrid dividend is proposed to further enhance returns for our esteemed shareholders as well as to continue fuelling the growth of ominvest.

تم اقتراح توزيع الأرباح أعلاه كمكافأة مساهميننا الكرام، وكذلك لمواصلة تعزيز نمو أومينفست.

The proposed dividend is subject to the approval of ominvest shareholders in the general meeting scheduled for 30 April 2024 and the concerned Regulatory Authorities.

ominvest's management team will be conducting an investor discussion session before the general meeting to explain the ominvest's 2023 financial performance and proposed dividend.

Group and Parent Company Audited Financial Statements together with the Directors' Report, Corporate Governance Report, Management Discussion and Analysis Report, Auditors Report and Auditors Report on Corporate Governance; will be uploaded in English and Arabic to the MSX website under Financial Reports in due course.

تخضع توزيعات الأرباح المقترحة لموافقة مساهمي أومينفست في الجمعية العمومية المقرر عقدها في ٣٠ أبريل ٢٠٢٤م والجهات التنظيمية والرقابية المختصة.

سيقوم فريق إدارة أومينفست بشرح الأداء المالي لعام ٢٠٢٣م وتوزيعات الأرباح المقترحة قبل تاريخ اجتماع الجمعية العمومية في جلسة نقاشية للمستثمرين.

سوف يتم تحميل القوائم المالية المدققة للمجموعة والشركة الأم، بالإضافة الى تقرير مجلس الإدارة، وتقرير حوكمة الشركة، وتقرير التنظيم والإدارة، وتقرير مناقشات الإدارة وتحليلاتها، وتقرير مراقب الحسابات، وتقرير مراقب الحسابات حول تقرير حوكمة الشركة، باللغة الإنجليزية والعربية في موقع بورصة مسقط تحت التقارير المالية في حينه.

For / Oman International
Development and Investment
Company SAOG

عن / الشركة العمانية العالمية للتنمية
والاستثمار ش.م.ع.ع

